
Referat bestyrelsesmøde i Grundejerforeningen 
Klostermarken  

31. august 2023 kl. 19.00 

Møde afholdt hos Heidi 
 
Følgende deltog i mødet: 
Heidi, Mikkel, Martin, Patrick og Henrik 
 
Afbud: 
Jeppe og Gitte 
  

 

 

 

1. Orientering sket siden sidst Hvad er der sket i vores område siden vi mødtes sidst? 
 
Arbejdsdag afholdt. Der var et fremmøde på ca. 25 
personer. Vi fik lavet mange små ting i og omkring 
legepladsen. Vi afsluttede dagen med en grillpølser og 
øl/sodavand. Opgavemængden var passende til antal 
fremmødte.  
 
Skt. Hans arrangement aflyst grundet 
afbrændingsforbud 
 
Det har blæst usædvanligt kraftigt for årstiden. 2 gange 
hen over sommeren med væltede træer og 
afbrækkede grene på vores veje til følge. 
 
Første beboere er flyttet ind på Thøgersens Allé 

2. Opfølgning opdatering 
kontaktinformationer bestyrelse 
og tegninger, brugere MitID 
erhverv og 
administratorrettigheder 
Netbank 

Alt opdateret intet nyt 

3. Drift af områder noget der 
mangler? 

 
 

Skade på træer i forbindelse med sommerens 
blæsevejr – Tornums Allé, Fannigers Allé, Stages Allé og 
Krabbes Allé.  
 
Brækkede grene på Tornums Allé og Fanningers Allé 
fjernes af JRJ 
 
Træer på Krabbes Allé er gennemgået og træer der ikke 



kan reddes er fjernet. 
 
I efteråret okt./nov. plantes nye træer i nødvendigt 
omfang på Krabbes Allé og Stages Allé. Træerne 
udstyres med vandingsposer som bestyrelsen håber 
medlemmerne vil hjælpe med at fylde. Der skrives 
rundt til berørte medlemmer. 
Henrik kontakter JRJ 
 
Der udføres beskæring i området i efteråret og langs 
Klostermarkens cykelsti. Husk hjørnet af skoven i første 
sving fra Obbekærvej  
Henrik bestiller 
 
Igangsatte driftsopgaver på Skrivers vej 

- Igangsat slåning af trug m.m. 
- Trekant til lige til højre for indkørsel jævnes og 

der sås græs. Heidi kontakter JRJ. Efterskrift: 
Der fjernes ligeledes noget græstørv for at 
kunne jævne området. 

 
Blomstereng slås ned i efterår sammen med resten af 
engen. Henrik bestiller JRJ. 
 
Til foråret gensås blomstereng med 
blomsterfrøblanding. 
 

4. Økonomistatus (Patrick) Status for regnskab. Der er et lille overforbrug under 
grønne arealer, hvilket skyldes forbrug på træflis og 
andre forbedringer omkring legeplads. 
 
Status for årets kontingent-opkrævninger. Alle på nær 
6 medlemmer har betalt årets kontingent. 

5. Facebookgruppe Administratorrettighed tildelt formand.  

Facebook-gruppen nævnes i velkomstbrev til nye beboere. 

6. Skrivers Vej status(Heidi og 
Mikkel) 

 

Hvad er der sket siden sidste møde? 
 
Der er kommet skilte og stribe samt iværksat 
græsslåning i nødvendigt omfang. Der er ønske om lidt 
mere græsslåning på diverse område. Heidi kontakter 
JRJ og får områderne udpeget og medtaget i driften. 
 
Manglende hængepartier er asfaltslidlag samt forkert 



placering af vejen og hævning af nedløbsbrønde.  
De manglende hængepartier bliver stadig behandlet 
mellem byggeriets parter.  
 
Mikkel fastholder dialog med Esbjerg Kommune.  
 
Bestyrelsen fastholder at sidste stykke stenmur i 
mellem Skrivers vej og Tønnesens vej skal laves, så 
snart alle hængepartier er ryddet af vejen. 
 

7. Nyt i forhold til nyudstykningen 
 

6 grunde mangler at blive solgt og der er 4 grunde 
reserveret. 
 
Nedrivning af gården ud til Obbekærvej er afsluttet. 

8. Næste møde og evt. Torsdag 23/11 kl. 17 hos Patrick med efterfølgende 
julefrokost på Weis Stue 

 


